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Pan Marek Wojtkowski

INTERPELACJE z dnia 30 maja 2016n

1. Woclawscy seniorzy za moim poSrednictwem prosz4 pana prezydenta o
zainstalowanie lawek dla mieszkaric6w w gl6wnych ci4gach
komunikacyjnych, kt6re s4 oddalone od skwer<iw i park6w miejskich .

Osoby starsze i niepehrosprawne ale takhe matki z dzre(mi chgbrie
skorcystaiqz chwilowego odpoczynku na lawce, bez koniecznosci druZszei
lvyprawy do parku.

Grupa mieszkaricdw jest zaniepokojona stanem budynk6w i otoczenia po
bytym Zespole Szk6l Nr 5 na osiedlu Zazamcze,przekazanymprzezniasto
PWSZ. Proszg o interwencjg pana prerydenta" bo ten kompleks przekazany
przezmiasto za symbolicznqztot6wkg powinien slu2y6 rozwojowi o6wiaty a

czc+ucin,y ?e,rnt'€ ?*-/ ,/ti r#dent 
Miasta woclawka

nie by6 niechl
W dniu l0 maja mw6cila sig do mnie grupa mieszkaric6w z proSbq o
interwencjg w kwestii braku wla6ciwego na&oru nad opiek4 w parku im.
Henryka Sienkiewicza przez Spolkg ,,Z\elef, Miejska,'. Na ten dzief nie bylo
leszcze koszenia trawy, zagrabienia po zimie, nieposprz4tano piasku
posypanego w okresie zimowym na alejkach i innych tego b/pu prac
konserwacyjnych, do k6rych zobowiapalo sig przedsigbiorstwo,,Zieleri
Miejska" Sp6lka z o. o.

4. Na proSbg mieszkaric6w proszg pana prezydenla o wlasciwy nadz6r i
wyegzekwowanie od Sp6tki,lieleri Miejska" zgodnego z vmow4 z Urzgdem
Miasta zagospodarowania z)eleni w ci4gu drogi krajowej nr 91. proszg o
sprawdzenie czyliczbanasaAzehkrzew6w i kwiatow jest zgodna zzawafi4
umow% bo okres gwarancyjny koczy sig w tym roku.

Zpowahariem


